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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésről szóló
2012. évi XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekr ő l szóló 10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdést
kívánok feltenni

Dr. Seszták Mikló s
nemzeti fejlesztési miniszter úrna k

„Csak ígéret marad a 441-es út felújítása ?
címmel .

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól, azért t őle, mert a fejlesztésse l

kapcsolatos kérdésem vonatkozásában a Kormány tagjai közül Miniszter Úr illetékes a

válaszadásra.

Tisztelt Miniszter Úr !

2014. február 22-én az M3-as autópálya Szilas pihenőhelyén tartott sajtótájékoztató n

bejelentették, hogy uniós forrásból 134 kilométer hosszan csaknem 22 milliárd forint

tervezett összköltségű felújítás elvégzése válik lehet ővé, kifejezetten említették a

felújítandó utak között a 441-es utat . A 441-es út Ceglédet és Kecskemétet köti össze ,

Nagykőrösön áthaladva . Ez az út a kevésbé fejlett Dél-Pest megyei térség egyik

legfontosabb közlekedési útvonala . Az út rossz állapota miatt az ott él ők nagy

reményekkel várták a kormányzat által beígért felújítást . Éppen ezért csalódva vetté k

tudomásul, hogy hiába telt el két év az államtitkári bejelentés óta, a 441-es út felújítás a

elmaradt, a kátyúk okozta balesetek után néha-néha elvégzett javítások pedig ne m

oldották meg a problémát .

2016 . június 6-án interpellációmra Tasó László nemzeti fejlesztési minisztériumi akkor i

államtitkár szó szerint ezt válaszolta : „A 441-es számú főúttal kapcsolatban

mindenképpen szeretném biztosítani arról, hogy legkésőbb a következő évben, a 100

milliárdos programban a felújítása megkezd ődik.”



Tekintettel arra, hogy az államtitkári válasz semmiféle konkrétumot nem tartalmazott ,

azt nem fogadtam el . Eltelik lassan a 2017-es év, de az ígéretb ő l ezúttal sem lett semmi .

A helyzet az, hogy államtitkárok jöttek-mentek, csak a probléma maradt . Ígéretekből

már jól állunk, a helyieknek viszont konkrétumok kellenek .

Tisztelt Miniszter Úr !

Kérdésem egyszerű : mikor kezdik meg végre a 441-es út ígért felújítását ?

Tisztelettel várom konkrét válaszát !

Budapest, 2017 . október 30 .

Burány Sándor

országgyűlési képviselő
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